



WATCHES

**HYT**

OF SAND AND WATER  
DE SABLE ET  
D'EAU



HYT, H1 Sand Barth,  
limited edition  
of 25 pieces.

The clepsydra, or water clock, was well known. Now you can admire the creations of the Swiss watchmaking brand HYT. A meeting of fluids and engineering offering a unique way to tell the time, thanks to the ingenious combination of two reservoirs fixed at each end of a tube containing liquids with repellent properties. The process is also available in limited editions, such as this H1 Sand Barth model. Its case, made of polycarbonate, a resin four times lighter than titanium but three times more shock-resistant, contains sand from Saint-Barthélemy, coming directly from the Governor's famous beach. A beautiful new product for a brand destined to have a brilliant future, which has recently announced the arrival of master watchmaker Dominique Renaud, co-founder of Renaud & Papi, into its ranks.

*On connaît la clepsydre. On admire maintenant les créations de la marque horlogère suisse HYT. Une rencontre entre fluides et ingénierie offrant une lecture unique de l'heure, grâce à l'astucieuse association de deux réservoirs fixés à chaque extrémité d'un capillaire contenant des liquides aux propriétés répulsives. Le procédé se décline aussi dans les éditions limitées, à l'instar de ce modèle H1 Sand Barth. Son boîtier en polycarbonate, une résine quatre fois plus légère que le titane mais trois fois plus résistante aux chocs, provient du sable de Saint-Barthélemy, provenant directement de la fameuse plage de Gouverneur. Une belle nouveauté pour une marque promise à un avenir radieux, qui a récemment annoncé l'arrivée dans ses rangs du maître-horloger Dominique Renaud, co-fondateur de Renaud & Papi.*



*(Faint, illegible text, likely bleed-through from the reverse side of the page)*